
Protokoll fört vid styrelsemöte för Alhällan SFF måndag 2018-01-29 

     Närvarande: 

     Kurt Hagström 
     David Nilsson 
     Caroline Klang 
     Benny Carlsson 
     Peo Brovinius 
     Caroline Klang 
     Stefan Jönsson 
 
     Ej närvarande: 

     Nicolas Vourdoukas 
     Joakim Margell 

 

Mötets öppnande. 
Ordförande Kurt Hagström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
Genomgång av protokoll från föregående möte. 

Godkändes. 
 

Inkomna rapporter och skrivelser. 
Inga. 

 
Sophantering, container, soprummet. 

Botten till batterilådan saknas. Någon som vet med sig var den finns? 
 

Gemensamma utrymmen, carportar, parkeringsplatser, lekplatser. 
Nerkörda lyktstolpen kommer upp 2-3/2. 

 
Styrelsen, vilka fortsätter? 

Förslag diskuteras vid nästa möte när valberedningen är med. 
 
 

Hemsida. Fibernät. 
Genomgång av området efter AKEAs grävningar bör göras. 

 
Ekonomirapport. 

Föreningens ekonomi är fortsatt stabil. 
 

Datum för nästa möte med valberedningen. 
Mån 26/2 

 
Övriga frågor. 

- 
 
 
 
 

Vid protokollet…..…………………………………….Perola Brovinius 
Justeras….……………………………………………….Kurt Hagström 

 


